

## يعين بنك ليشا ثلاث أعضاء جدد في مجلس الإدارة خلال اجتماع الجمعية العمومية العادية السنوية

عقد بنك ليشا ذ.م.م. (عامّة) ("البنك" أو "بنك ليشا") اجتماع الجمعية العمومية العادية السنوية يوم الثلاثاء 28 مايو 2024، حيث تمت الموافقة على جميع بنود جدول الأعمال. ترأس الاجتماع سعادة الشيخ فيصل بن ثاني آل ثاني، رئيس مجلس إدارة بنك ليشا، وعقد افتراضياً عبر تطبيق زووم، بحضور أعضاء مجلس الإدارة، والمساهمين وفريق الإدارة العليا.

خلال الاجتماع، تم انتخاب ثلاث أعضاء لمجلس الإدارة (واحد مستقل واثنين غير مستقلين) وفقاً للقواعد واللوائح المعمول بها، وهم السيد مشعل محمد آل محمود وشركة شاهدة للاستثمار والعقارات ذ.م.م. يمثلها السيد عبدالرحمن عرفان تونجي، و شركة أزوم للاستثمار العقاري ذ.م.م. ويمثلها السيد محمد علي السليطي، وذلك للعمل حتى نهاية الولاية الحالية لمجلس الإدارة والتي تنتهي في مارس 2025. وإثر انتخابهم، أصبح مجلس الإدارة الحالي يتكون بالمجمل من تسع أعضاء.

سيواصل البنك استكمال الإجراءات اللازمة للحصول على الموافقات التنظيمية والقانونية المطلوبة، بالإضافة إلى اتخاذ الخطوات والإجراءات اللازمة لتنفيذ التعديلات على تشكيل مجلس الإدارة ودمجها رسمياً. كما قررت الجمعية العمومية إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة المستقلين وممثلي أعضاء مجلس الإدارة من أية مسؤولية.

بنك ليشا ذ.م.م. (عامّة)، هو أول بنك استثماري مستقل متوافق مع أحكام الشريعة الإسلامية ومرخص له من قبل هيئة تنظيم مركز قطر للمال ومدرج في بورصة قطر تحت الرمز (QSE: QFBQ).

## Lesha Bank Appoints Three New Board Members During its Annual Ordinary Meeting

Lesha Bank LLC (Public) (the “Bank” or “Lesha Bank”) convened its Annual Ordinary General Meeting on Tuesday, May 28, 2024, where all agenda items were approved. Chaired by Bank’s Chairman HE Sheikh Faisal bin Thani Al Thani, the meeting took place virtually via Zoom, with attendance from Bank’s board members, shareholders, and senior management team.

Three board members (One Independent and Two Non-Independent) were elected during the Meeting through an election in accordance with applicable rules and regulations to serve until the end of the current term of the Board of Directors, which concludes in March 2025. Mr. Meshaal Mohamed Al Mahmoud, Shaha Company for Investment and Real Estate W.L.L. represented by Mr. Abdulrahman Irfan Totonji and Azom Real Estate Investment Company W.L.L. represented by Mr. Mohammed Ali Al Sulaiti were elected as new board members of Lesha Bank during the recent meeting. Following their election, the current board now consists of a total of nine members.

The Bank will further proceed in obtaining the necessary regulatory and/or legal approvals as well as fulfilling and completing any required steps and procedures to reflect and incorporate the changes to the constitution of its board of directors. The General Assembly has also discharged and released the resigning board members and representatives of board members from any liabilities.

Lesha Bank LLC (Public) is the first independent Shari`a-compliant Bank authorized by the QFC Regulatory Authority (QFCRA) and a listed entity on the Qatar Stock Exchange (QSE: QFBQ).